
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 7/9/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Έλλειψη πρόβλεψης για δίκτυα άρδευσης σε πολλές περιοχές της
Ελληνικής Επικράτειας»

Κύριε Υπουργέ,

Προβλήματα  με  την  άρδευση  αντιμετωπίζουν  αγρότες  αρκετών  περιοχών,  όπως  οι
Σέρρες, η Πέλλα και όχι μόνο. Σε αρκετές μάλιστα περιοχές, οι αγρότες διαμαρτύρονται,
καταγγέλλοντας και υπερβολικές αυξήσεις στις χρεώσεις που επιβάλλει στα αρδευτικά
τέλη ο «ΓΟΕΒ». Τελικά, όπως γίνεται αντιληπτό, η ελληνική Πολιτεία, παρά τις δηλώσεις
αρκετών  πολιτικών  ηγετών  περί  ψηφιοποίησης,  ευφυούς  γεωργίας,  επιχειρηματία
αγρότη κτλ., δεν έχει καταφέρει ούτε στο ελάχιστο να λύσει το πιο βασικό ίσως ζήτημα
για την ελληνική γεωργία, που δεν είναι άλλο, από την προβληματική άρδευση, εν μέσω
μάλιστα συχνών φαινομένων σφοδρής ξηρασίας και με προοπτική χειροτέρευσης της
σχετικής κατάστασης, λόγω της κλιματικής αλλαγής κτλ.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να λάβετε τα απαραίτητα μέτρα,  ώστε να δοθεί  άμεση λύση στο βασικό
πρόβλημα της άρδευσης πολλών αγροτικών περιοχών της Ελληνικής Επικράτειας; Αν
ναι, ποια είναι τα σχετικά μέτρα που σκοπεύετε να λάβετε;

Ο ερωτών Βουλευτής
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